

Sørlandets Krets av Norges Speiderforbund



Krets styremøte: Referat

Mandag 08.april 2024. kl.1800.

Stiftsgården, Kjøita 9

Innkalling sendt:	Paul Nørsett, Signe Margrethe Ravndal, Inger Marie Rypestøl, Inger Helen Larsen, Bjørnar Nilsen, Casper Bøe, Tobias Eilertsen, Nils Erik Rønning og Geir Harbak.
	Fravær: Alle til stede! 😊
Åpning /Velkommen	v/ Geir. Ønsker nytt styremedlem Tobias Eilertsen velkommen! 😊
	<p>1: Kretstinget i Randesund frikirke. Regulering av referatet! Underskrifter, Paul tar med og får underskrift av Michael på Kretsting protokollen. Geir sender inn når han mottar! Endring i protokoll fra Kretstinget! Pkt. 5.2: Overskudd endres til: <u>underskudd kr 255.606 trekkes (legges til) fra egenkapitalen.</u> Riktig blir: <u>Underskudd kr 255.606 trekkes fra egenkapitalen.</u> Pkt. om Representanter til speidertinget: Da Kretsen har mer enn 1500 medlemmer (1504) kan kretsen sende 6 delegater. 2 stk. MÅ være under 26 år. Dermed reiser; Paul, Sebastian, Geir, Inger Marie, Signe og Tordis + kretsleder til Speidertinget i november.</p>
	<p>2: Patruljekonkurransen, Torve Menighetssenter, Søgne: 19 – 21.april. Oppsummeringsmøte på TEAMS til torsdag 11 kl. 2130 med komiteen. Fordeling, henting av utstyr: Bjørnar: Kjølehenger – Pop up. Paul: Høytalere osv. Geir / Inger henter /kjøper utstyr. Casper: utstyr.</p>
	<p>3: Varbak. Skottesteinveien 1. Kan vi låne det ut? Leie? Strøm og vann? Geir er i kontakt med forsikringselskap, og venter på avklaring!</p>
	<p>4: Etter samtale med Einar Øslebye den 04.04 ønsker «Kilden» at kretsen kjøper 6 lavvoer til bruk på Trinn og Peff kurs. Krets styret MÅ bli enig med «Kilden» hvordan / hvem som skal «EIE» lavvoene. Styret mener at «Kilden» må stå som eiere! Innbyr til møte senere i vår!</p>
	<p>5: BURIA: Etter sitt eget årsmøte, ønsker BURIA en samtale med oss i speideren! Kretsleder har sendt forespørsel om møte til ledelsen i KM speiderne og A-A speiderne. Vi avventer til etter møte med kretsledere og BURIA! Dette til info!</p>
	<p>6: Nye IPAD og Mailadresse til Tobias! Nils Erik er på saken!</p>
	<p>7: Utstyr til Kretsen. Hva har vi? Hva trenger vi? Materialforvalter: Inger M lager oversikt! Vi MÅ sjekke på Stiftsgården om vi har utstyr FØR det kjøpes inn nytt!</p>
	<p>8: Smul leir, Hamresanden. Sted er klart. Videre samtaler om dette tar vi på neste styremøte den 29.04.24</p>
	<p>9: Smul konkurranse, Fant Olsen. Utsettes til neste styremøte 29.04.24.</p>
	<p>Økonomi: Vi ser hva / Hvilke fond som er mulige. Utsettes til 29.04.24.</p>
	<p>10: Eventuelt: Når kretsstyret sender felles Mail til styremedlemmene, MÅ – SKAL medlemmene svare snarest! Kretsen har 73500 kr som skal brukes til utstyr for medlemmer med utfordrende økonomi. Dette er låneutstyr. Avtaler med gruppene!</p>
	<p>Speidertinget 15-17.11.24, Olavsgaard Lillestrøm: Fasit etter oppklaring: Har kretsen flere enn 1500 delegater, kan kretsen sende 6 delegater. Da sender kretsen Paul, som var 1 varamann i tillegg: Paul, Sebastian, Geir, Inger Marie, Signe Margrethe og Tordis.</p>

Sign.: Signe Margrethe Ravndal,

Inger Marie Rypestøl,

Inger Helen Larsen,

Bjørnar Nilsen,

Casper Bø,

Tobias Eilertsen,

Paul Nørsett,

Geir Harbak

Geir Harbak
Geir Harbak

Kretsleder- referent